
 

Z Á P I S 

z 1. schůze Komise dopravy a bezpečnosti konané dne 21.1.2019 od 17:00 h 

na ÚMČMB, Brno-Kohoutovice, Bašného 36, Brno 

 

Přítomni: Miroslav Slavíček (předseda), Mgr. Zdeněk Slavík (místopředseda), Mgr. 

Radim Cenek, Ing. arch. Klára Musilová, Bc. Lukáš Pinteš, Ing. Vít Podlipný, 

Jan Stuchlík (členové) 

Nepřítomni: Libor Hájek, (člen) 

Tajemnice: Ivana Šimková  

Program: 

1. Zahájení a organizační záležitosti  

2. Informace z jednání RMČ a ZMČ 

3. Návrhy na opravy chodníků 

4. Návrhy na umístění stojanů na jízdní kola 

5. Stanovisko k aktualizaci OZV SMB č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby 

v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních 

záležitostí veřejného pořádku 

6. Stanovisko k žádosti o provedení rekonstrukce a rozšíření chodníku na ulici Stamicova 14, 16, 

18 

7. Přechod u zastávky MHD Bellova  

8. Různé  

 

K bodu 1: Zahájení a organizační záležitosti 

V 17:00 h předseda komise pan Miroslav Slavíček přivítal přítomné. Konstatoval, že je 

přítomno 7 členů, schůze je tedy usnášeníschopná a přednesl návrh na doplnění programu o 

body Stanovisko k žádosti o provedení rekonstrukce a rozšíření chodníku na ulici Stamicova 

14, 16, 18 a Přechod u zastávky MHD Bellova. Dále informoval KDB o plánovaných termínech 

schůzí KDB. 

Usnesení 1/KDB/1-19: 

a) KDB  s c h v a l u j e   program 1 schůze KDB, doplněný o body Stanovisko k žádosti 

o provedení rekonstrukce a rozšíření chodníku na ulici Stamicova 14, 16, 18 a Přechod 

u zastávky MHD Bellova. 

b) KDB   s c h v a l u j e   termíny schůzí KDB ve dnech 21.1., 20.2., 18.3., 17.4., 13.5., 

10.6., 18.9., 21.10., 18.11., 16.12.2019 od 17:00 hodin v zasedací místnosti ÚMČMB 

Brno-Kohoutovice. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno. 

K bodu 2:  Informace z jednání RMČ a ZMČ 

Informaci z jednání RMČ a ZMČ přednesl předseda KDB pan Miroslav Slavíček.  

Usnesení 2/KDB/1-19: 

KDB  b e r e  n a  v ě d o m í  ústní informaci z jednání RMČ a ZMČ. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
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K bodu 3: Návrhy na opravy chodníků 

Předseda KDB předal tajemnici KDB „Doporučení RMČ Brno-Kohoutovice k opravě 

chodníků“ jehož součástí jsou i návrhy na nové chodníky a podněty na opravy chodníků od 

pana Stuchlíka (dále jen „Doporučení RMČ Brno-Kohoutovice k opravě chodníků“). 

Usnesení 3/KDB/1-19: 

KDB   s c h v a l u j e   Doporučení RMČ Brno-Kohoutovice k opravě chodníků. Dokument je 

přílohou tohoto zápisu. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno. 

 

K bodu 4: Návrhy na umístění stojanů na jízdní kola 

Předseda KDB předal tajemnici KDB návrhy na umístění stojanů na kola. 

Usnesení 4/KDB/1-19: 

KDB   d o p o r u č u j e   RMČ odsouhlasit umístění stojanů na kola v následujících lokalitách 
- U „Alberta“ – nákupní centrum Voříškova 10 stojanů 

- U „Alberta“ -  nákupní centrum Lipsko 10 stojanů 

- U „Brněnky“- smyčka MHD Jírovcova 6 stojanů 

- U základní školy Chalabalova 15 stojanů 

- U základní školy Pavlovská 15 stojanů 

- U dětských hřišť 3 stojany 

- U sportovních hřišť 5 stojanů 

- U Fitcentra – smyčka MHD Jírovcova 5 stojanů 

- U Aquaparku – vedle ZŠ Chalabalova 10 stojanů 

- U pošty Libušina třída 2 5 stojanů 

 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno. 

 

K bodu 5: Stanovisko k aktualizaci OZV SMB č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce 

hudby v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení 

místních záležitostí veřejného pořádku 

Tajemnice KDB informovala komisi o obsahu vyhlášky SMB  č. 12/2011. 

Usnesení 5/KDB/1-19: 

KDB   d o p o r u č u j e   RMČ odsouhlasit rozšíření přílohy OZV SMB č. 12/2011, o regulaci 

veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách, za účelem 

zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku, u MČ Brno-Kohoutovice, o pohostinská 

zařízení. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno. 

 

K bodu 6: Stanovisko k žádosti o provedení rekonstrukce a rozšíření chodníku na ulici 

Stamicova 14, 16, 18 

KDB projednala požadavek občana na provedení rekonstrukce a rozšíření chodníku před 

domem Stamicova 14, 16, 18, Brno. 

Usnesení 6/KDB/1-19: 

a) KDB   d o p o r u č u j e RMČ realizovat rekonstrukci chodníku před bytovým domem 

Stamicova 14, 16, 18, Brno. 

b) KDB    d o p o r u č u j e   RMČ v rámci rekonstrukce chodníku před bytovým domem 

Stamicova 14, 16, 18, Brno, ponechat stávající šířku chodníku. 

Hlasování písm. a): 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno. 

Hlasování písm. b): 6 pro, 1 proti, 1 se zdržel – schváleno. 

 

 

K bodu 7: Přechod u zastávky MHD Glinkova 

Předseda KDB informoval o nebezpečné situaci na přechodu u zastávky MHD Glinkova. 
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Usnesení 7/KDB/1-19 

KDB   d o p o r u č u j e   RMČ řešit nebezpečnou situaci na přechodu u zastávky MHD Glinkova 

zabráněním možnosti parkování v úseku mezi zastávkou MHD Glinkova směr z města a 

přechodem pro chodce. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno. 

 

K bodu 8: Různé 

- Ing. Podlipný vznesl požadavek na pořízení katastrální mapy v měřítku 1:1000 pro 

potřeby KDB. 

- Ing. Podlipný vznesl požadavek na poskytnutí seznamu investičních záměrů na 

vybudování komunikací za uplynulé volební období. 

- Ing. Podlipný navrhuje umístění zrcadla pro zajištění bezpečného výjezdu z ulice 

Jírovcova na Libušinu třídu. Podnět bude zařazen do programu 2. schůze KDB. 

- Mgr. Slavík navrhuje umístění zrcadla pro zajištění bezpečného výjezdu z ulice 

Talichova na Libušinu třídu. Podnět bude zařazen do programu 2 schůze KDB. 

- Pan Slavíček přednesl podnět na řešení dopravní situace v lokalitě u NC Lipsko, 

konkrétně zda zlegalizovat či zamezit pojíždění vozidly tohoto prostoru. Podnět bude 

zařazen do programu 2. chůze KDB, na kterou si členové připraví návrhy řešení. 

- Ing. arch. Musilová vznesla podnět na instalaci žluté klikaté čáry na komunikaci před 

bytovým domem Voříškova 4. Podnět bude zařazen do programu 2. schůze KDB. 

- Ing. arch. Musilová vznesla požadavek na zmonitorování míst pro parkování. Podnět 

bude zařazen do programu 2. schůze KDB. 

 

Závěr 

Předseda komise poděkoval přítomným na účast. Termín následující schůze je 20.2.2019 od 

17:00 hodin v zasedací místnosti ÚMČMB Brno-Kohoutovice, Bašného 36, Brno. 

Jednání komise bylo ukončeno v 18:00 hodin. 

Zapsala: Šimková 

 

 

 

Miroslav Slavíček 

předseda Komise dopravy a bezpečnosti 


